
超静音，数控式连续剥皮，剥带打端子机

产品名称 超静音，数控式连续剥皮，剥带打端子机

公司名称 苏州市吴中区甪直毅高机械配件经营部

价格 .00/个

规格参数 品牌:江苏益高
型号:YG-1.8TS
用途:电线剥皮端子压着一个动作

公司地址 中国 江苏 苏州市吴中区 甪直长虹南路268号

联系电话 00852 0512 65023015 13806212636

产品详情

品牌 江苏益高 型号 YG-1.8TS
用途 电线剥皮端子压着一个动

作
别名 剥皮带打端子机

电线剥皮及端子压着一个动作完成。卡式模座和剥皮系统的组合使机台达到连惯动作。剥皮系统采用
步进电机驱动，瞬间启动能产生高扭矩效果。剥皮系统设计有自动、手动及自动回位等功能。待机时
间可调整：可视线材及端子需求而来调整，端子铆合完成之后，剥皮座回位之时间。使用凸输方式完
成剥皮及进刀深度，稳定性高。端子铆合松紧度可由机台上方微调旋转调整， 调整精度每格 0.02mm

。有抽取线皮屑及退料装置之设计explanation of featuresthe wire stripping and terminal pressing are
completely together. the combination of cassette mold seat and stripping system can manage continuous

operation.the stripping system adopts stepping motor driving, and the instant starting can produce effect of high
torque.the stripping system has the functions of automatic return, manual return, and automatic return, etc.the

stand-by time can be adjusted. adjust the return time of stripping seat after terminal riveting according to
requirements of wire material and terminal.manage stripping and cutting depth through convex transmission, to
ensure high stability.the terminal riveting tension can be adjusted through rotation of upper part of the machine,

with the adjustment precision of 0.02mm/grade.it can draw wire waste and returning equipment.技术参数technical
parameters型号 model yg-1.8ts

作业能力 work capacity 电线的剥皮以及端子压著的连
贯作业 uninterrupted wire

stripping and terminal pressing

电 源 power ac 110/220v 50hz/60hz 单相 ac
110/220v 50hz/60hz single-phase

马 达 motor 端子机1/3hp
剥皮部分步进马达 40w

terminal machine 1/3hp; stepping
motor in stripping part: 40w

控制方式 control mode 可自动剥皮打端子、可单独压



端子、可单独剥皮 it can
manage automatic stripping and

terminal pressing, separate
terminal pressing and separate

stripping.

能 力 capacity 1.8ton

冲 程 stroke 30mm

剥皮长度 stripping length 2--6mm

空气压力 air pressure 5--8kgf(需使用清洁干燥空气)
5-8kgf (need clean and dry air)

外观尺寸 external dimensions 440x500x2800mm

重 量 weight 90kg
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